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SLOVO NA ÚVOD 
 

 
 
Milí sousedé,  
 
setkáváme se na stránkách našeho časopisu opět po dovolených. Já 
osobně jsem ovšem dovolenou zatím neměl, zato však velké starosti 
s dostavbou školy. V těchto dnech dokončovací práce v bývalých půd-
ních prostorách vrcholí a troufám si říct, že půdní vestavba posune naši 
školu do 21. století. Bude zde nová knihovna, velká prosvětlená učebna 
pro 26 žáků vybavená počítači a interaktivní tabulí (k možnému využití 
jako družina). Další dvě menší nové učebny mají kapacitu pro 12 a 14 
žáků, jedna bude sloužit speciálně jako počítačová třída vybavená pří-
slušnou technikou. Je zde nová sborovna a dva kabinety, nové toalety 
pro žáky i učitele. Modernizace se dočkaly i staré toalety ve  spodních 
patrech školy, takže nyní splňují veškeré hygienické předpisy (byť v ně-
čem i nesmyslné). Čeká nás ještě renovace šaten, která bude provedena 
buď ještě letos, nebo na jaře příštího roku. Chceme Vám školu s moderní 
vestavbou v půdních prostorách ukázat, proto v říjnu plánujeme Den 
otevřených dveří spojený s tematickou výstavou. Uvítáme zapůjčení ja-
kýchkoli zajímavých historických dokumentů a fotografií týkajících se 
školy (a Čestlic vůbec) pro tuto výstavu. 
 
Vinou uzavírky ulice K Dálnici jsme si přes léto vyzkoušeli, jaké to je, 
když se v naší obci výrazně zvýší provoz. Naštěstí oprava silniční komu-
nikace do Uhříněvsi proběhla v termínu (byl dokonce zkrácen) a nyní se 
již situace vrátila k normálu. Lze s potěšením konstatovat, že díky nově 
otevřenému exitu 8 se intenzita dopravy na ulici Obchodní snížila. Od 
Prahy máme i slib, že za využití objížďky přes Čestlice (jíž jsme stejně 
nemohli zabránit) nám některé vozovky alespoň provizorně opraví.  
 
Z letních projektů připomeňme opětovně zrekonstruovanou sochu 
sv. Václava a zemských patronů. V současnosti se po letech opravuje 
křížek u Průhonic, který bude dokončen v říjnu. Dále byly provedeny 
úpravy na hřbitově – vydláždění hlavní cesty a prostranství kolem kříže, 
u hřbitovního kontejneru byla opravena zeď a instalována nová vrata. 
Bohužel musím opět zmínit akt vandalismu, který se projevil ulomením 
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tepané svítilny u kříže před hřbitovem. Naštěstí ponechal vandal poško-
zenou svítilnu na místě, takže snad půjde opravit. 
 

V sobotu 3. září oficiálně otevře-
me novou in-line dráhu (viz str. 
22). Mnozí z vás tuto novinku ze 
začátku léta již objevili a s chutí ji 
využívají. Dráha bude postupně 
vybavována bytelnými lavičkami, 
které p. Dvořák vyrábí z  trámů ze 
školní půdy. Tyto lavičky budou 

osazeny i po vsi a máme v úmyslu in-line dráhu postupně vybavovat tak, 
aby se z ní časem stala sportovně-relaxační zóna v obci. Problémem 
ovšem zůstávají auta, a to i nákladní a zemědělské stroje, jejichž řidiči 
nerespektují zákaz vjezdu. In-line dráha není pro auta stavěná a řidiči 
nám svojí bezohledností tuto novou stavbu ničí! 
 
Problémem jsou i kontejnery na tříděný odpad, zvláště ty umístěné na 
návsi na parkovišti mezi školou a Čestlickou restaurací. Ustavičný nepo-
řádek a netříděný odpad vhazovaný do kontejnerů nebo pohozený vedle 
nich pravděpodobně není (aspoň tomu chci věřit) práce občanů Čestlic, 
nýbrž řidičů, kteří Čestlicemi jenom projíždějí. Proto chystáme přemís-
tění kontejnerů z návsi na obecní pozemek za bývalý mandl, což tomuto 
„odpadovému příživnictví“ snad zabrání. 
 
Jednou z posledních letošních stavebních akcí by měla být výstavba 
cyklostezky od ulice K Hřišti podél silnice k Remizu. Máme již sta-
vební povolení a je vypsáno výběrové řízení na dodavatele stavby. Tato 
stezka by se časem měla napojit na cestu k Remízu, kterou čeká revitali-
zace na základě dotovaného projektu, jehož zadání právě připravujeme. 
Pevně doufám, že na konci roku se všichni s uspokojením ohlédneme za 
tím, co dobrého se tento rok v Čestlicích povedlo.  

 
Petr Šachl, starosta 
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TÉMA DNE 
  
 

Veřejná autobusová doprava  
stojí před likvidací  

 
 

 
 
 
TOP 09 a hnutí Starostové a nezávislí vyhlašuje „Společnou výzvu stře-
dočeských komunálních politiků na záchranu veřejné autobusové dopra-
vy“. Jejím cílem je zastavit velmi neodborné rozhodování kraje v této 
oblasti.  
 „Společnou výzvou nechceme bojovat s hejtmanem Rathem a vedením 
kraje. Chceme však minimalizovat škody, které svým neodborným jedná-
ním způsobují. Naším cílem je zabránit zániku Pražské i Středočeské 
integrované dopravy,“ říká poslankyně a předsedkyně Středočeské TOP 
09 Helena Langšádlová. 
 Spolu s právníky a dopravními experty byly analyzovány jednotlivé 
kroky kraje. „Z dokumentů vyplývá, že je třeba, aby Středočeský kraj 
vzal zpět své jednostranné výpovědi dopravcům nebo spolu s Prahou 
urychleně podepsal nový dodatek,“ zdůrazňuje nejdůležitější bod Výzvy 
předseda klubu pražských zastupitelů Tomáš Hudeček a dodává: „Exis-
tují dvě možnosti. Nový dodatek by prodloužil dobu výpovědi na původní 
dobu, tedy do roku 2019. Nebo je možno stanovit dobu jinou, kratší, kte-
rá ale umožní skutečně excelentní vypracování přípravy nového výběro-
vého řízení pro Prahu, Středočeský kraj a středočeské obce. A to za 
podmínky rovnoprávného postavení všech těchto subjektů“.   
 Praha a obce se díky jednostranným krokům Středočeského kra-
je dostaly do nevýhodné role. Kraj je vynechal a neuvedl je 
do evropského věstníku. Proto se nemohou jako rovnoprávní spo-
luzadavatelé účastnit nového výběrového řízení. 
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Společný postup starostů obcí se částečně vyplatil už při nekoncepčním 
škrtání autobusů v lednu a únoru 2011. Tehdy vznikla petice „Zastavte 
škrtobus hejtmana Ratha“, kterou podepsalo více jak 15 tisíc občanů. 
„Hejtman Rath však  ignoruje vlastní občany i vlastní předpisy o vyři-
zování petic. Petiční výbor dosud neobdržel žádnou reakci ani od 
hejtmana ani od Rady Středočeského kraje,“ konstatuje Věra Kovářo-
va, opoziční krajská zastupitelka za Starosty a nezávislé (STAN). „Není 
opět žádný důvod rušit integrovanou dopravu, která funguje, když za ní 
není adekvátní náhrada“, dodává Kovářová. 
     Středočeská koalice ČSSD s KSČM, v čele s hejtmanem Rathem, ne-
koncepčně a jednostranně vypověděly naráz smlouvu všem středočes-
kým autobusovým dopravcům. Výpovědní doba uplyne 31. 5. 2012. Po-
kud kraj nestáhne výpovědi zpět nebo se nedohodne s Prahou a dopravci 
na dodatcích posunujících výpověď na pozdější dobu, přestane od 1. 6. 
2012 existovat Pražská integrovaná doprava (PID) i Středočeská integro-
vaná doprava (SID).   
     V tom případě výpovědi hejtmana Ratha ohrozí dopravu Středočechů, 
způsobí v Praze větší zácpy a učiní z Prahy obrovské parkoviště středo-
českých automobilů. Kromě zhoršení životního prostředí dopadnou nej-
hůře na sociálně slabé nevlastnící auto, seniory a školní děti. 
V Praze 23. srpna 2011 

Ing. Věra Kovářová, krajská zastupitelka, zastupitelka obce Chýně 
Mgr.Helena Langšádlová, poslankyně PS za Středočeský kraj(TOP 09) 
Mgr. Tomáš Hudeček, PhD., předseda Klubu zastupitelů TOP 09 Prahy 
 
 
 

 

Text společné výzvy 
naleznete na webových stránkách obce  
a podpisový arch na obecním úřadě. 
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Glosa k třídění odpadů v Čestlicích  
 

 
Víte, co je na fotografii? Je to za-
hradní odpad, který se opakovaně 
nachází v kontejneru na plasty na 
návsi. Odmítám věřit, že takovou 
zhůvěřilost má na svědomí někdo 
z mých sousedů. Nechci si myslet, 
že v obci, která umožňuje pravi-
delný odvoz bioodpadu a význam-
ně jej dotuje (částkou 600 Kč na 
velkou a částkou 400 Kč na kaž-
dou malou biopopelnici), žije primitiv. A nechci domýšlet, jak bych se při 
své dosavadní bezúhonnosti zachovala, kdybych se s takovým „třídičem 
odpadu“ u kontejnerů setkala.  
 
Tříděním odpadu (dle studie Eko-kom) Češi loni zachránili pět milionů 
stromů. Ušetřili tolik kysli čníku uhličitého, kolik ho za rok v Česku vy-
produkuje 10 % aut. Uspořilo se díky tomu tolik energie, kolik za rok 
spotřebuje 260.000 průměrných domácností, a díky třídění odpadů se lo-
ni podle odhadů na výrobě energie ušetřilo 5,2 miliardy korun. Recyklací 
odpadků se totiž šetří energie na výrobu nových materiálů, leckterý od-
pad se využívá jako „palivo“ pro výrobu tepla a elektřiny, klesá produk-
ce jedovatých plynů z továren. Každý Čech loni vyhodil do speciálního 
kontejneru 20 kg skla. Tato surovina se dá recyklovat prakticky doneko-
nečna, takže se tím šetří zejména energie při její výrobě. Je škoda, že ješ-
tě pořád 25 skleněných lahví ze 100 u nás končí na skládce, zatímco ve 
Švýcarsku a ve Švédsku skončí v popelnici jen 5 skleněných lahví. Ale 
jinak jsme v třídění většiny odpadů na evropské špičce – skuteční pře-
borníci jsme v plastech, kterých vytřídíme nejvíc ze všech evropských 
států. Znovu se využije 6 z 10 PET lahví – nikoli už ke stáčení nápojů, 
ale například na výrobu spacích pytlů, zimních bund, koberců nebo třeba 
zařízení interiéru aut. V obyčejné české popelnici na směsný odpad (kte-
rou mimochodem obec Čestlice dotuje každému z nás částkou 2000 Kč!) 
tak skončí „jen“ čtvrtina veškerého recyklovatelného odpadu. Je opravdu 
nutné dál vysvětlovat, proč je rozumné odpadky třídit? 
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Za pilností Čechů při třídění odpadů je hlavně hustá síť barevných kon-
tejnerů. Loni jich bylo v zemi dohromady už přes 200.000 a máme tak 
jednu z nejhustších sítí v celé Evropě. Podle průzkumu Ústavu zdravot-
nických informací a statistiky loni dospělí Češi vytřídili 65 % své prů-
měrné váhy, tedy asi 50 kg. I tak tvoří tříděný odpad v Čechách jen 16 % 
z komunálního odpadu, a ten zase tvoří jen malou část z celkového 
množství odpadu v zemi. Nechci teď ale mluvit o tom, jak obrovským 
dílem do odpadového hospodářství přispívají firmy (zvláště stavební), 
ani o tom, že objem komunálního odpadu, který končí na skládkách, je 
v Čechách stále obrovský v porovnání třeba s Nizozemskem, kde na 
smetiště odvezou jen 5 % odpadků.  
 
Teď mluvím o třídění odpadků v Čestlicích. Mluvím o tom, že pokud 
někdo třídit nechce, nikdo ho k tomu nutit nemůže. Ale ať si svým 
odpadem naplňuje vlastní popelnici a nám, kteří třídit chceme, ať 
nenaplňuje barevné kontejnery hrazené obcí svojí ignorancí a bezo-
hledností. 

Ivana Nováková 
 

 

CO BY VÁS MOHLO ZAJÍMAT 
 

Obecní finance aneb Jak si stojíme 
 

Dobré hospodaření je alfou a omegou nejen každé domácnosti, ale také 
každé fungující obce. Financování obce Čestlice je v letošním roce ve 
znamení velkých plánovaných investičních akcí, ale současně nás dostih-
ly chyby z minulosti (podrobně se tím budeme zabývat v příštím čísle), 
které nás stojí nemalé peníze. Obec je svým hospodařením závislá hlav-
ně na daňových příjmech ─ a ty buď mají letos velký propad, nebo je stát 
zadržuje a obcím peníze neposílá. Pochopím propad u daní právnických 
osob, které v loňském roce utrpěly ztráty a budou je odepisovat několik 
let, ale u DPH a dani z příjmu zaměstnanců je razantní propad kolem 
50 % přinejmenším podivný. Naštěstí má obec příjmy od budoucích in-
vestorů, s nimiž se podařilo uzavřít investiční smlouvy, což propad 
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z daňových příjmů od státu naštěstí víceméně nahradí. Pro zajištění stá-
lejšího příjmu jsme však museli přistoupit ke změně vyhlášky o dani 
z nemovitosti a zvýšit v obci Čestlice koeficient na 4. Tato nová úprava 
daně z nemovitosti bude platit od příštího roku a zajistí obci významné 
zvýšení příjmu z komerční zóny. Zóna totiž pro obec neznamená jen pří-
jmy, ale také velké výdaje na osvětlení, na údržbu komunikací, na do-
pravu (na niž přispívá jenom několik málo firem) a na investice do no-
vých staveb. Pro občany bude úprava pochopitelně rovněž znamenat 
zvýšení daně z nemovitosti, proto pro ně připravujeme kompenzační 
opatření tak, aby se jich zvýšení dotklo jenom minimálně (řádově o sto-
koruny), nebo aby se jejich zátěž dokonce snížila. 

Petr Šachl, starosta 
 

 

Úklid obce vlastními silami 
 
Vážení spoluobčané, 
 
možná si vzpomenete na náš předvolební slib a konec konců i na plán 
investičních akcí pro naše volební období. Jedním z bodů bylo zlepšení 
pořádku v obci, a to vlastními silami. Pokud úklid obce v zimě i v létě 
zajišťují najaté firmy, je tu nejen otázka vysokých nákladů, ale i problém 
rychlého reagování na aktuální potřeby, které se nedají předvídat ani 
plánovat. Mám na mysli sněhovou kalamitu, spadané listí nebo třeba ne-
pořádek, který se musí rychle uklidit (pohozená televize či lednice, nepo-
řádek u kontejnerů apod.). 

Na začátku léta obec přijala technického pracovníka a v Křečkárně 
jsme pro něj vybudovali zázemí umístěním dvou technických kontejnerů 
s napojením na vodu, elektřinu a kanalizaci. Letos na jaře se objevila 
možnost nákupu dotovaného stroje Kärcher, který je vhodný pro úklid 
malých ploch. Po předvedení stroje i s radlicí na úklid sněhu jsme pro-
střednictvím doporučené firmy požádali o dotaci a původní předpoklad 
dodávky stroje bylo září 2011. Po přidělení dotace by nás stroj vyšel asi 
na 1/3 jeho ceny. Bohužel, jak už to tak s dotacemi v současné době cho-
dí, již dvakrát se změnily podmínky a stále není rozhodnuto. 
     Nechtěli jsme jen čekat a riskovat, že dotace nevyjde. Proto jsme 
v červenci vyhlásili poptávku na pořízení stroje pro úklid obce. Překva-
pilo nás 10 nabídek, ve kterých nás dodavatelé přesvědčovali o výhodách 
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svých strojů. Po diskuzích nad nabídkami jsme rozdělili stroje do dvou 
kategorií podle výkonu motoru a váhy stroje. Váha stroje s příslušen-
stvím je důležitá především při zimní údržbě, kdy má odhrnout těžký 
mokrý sníh. Ještě před konečným výběrem dodavatele jsme si v Čestli-
cích nechali předvést tři „favority“, abychom na vlastní oči viděli, jak 
s nimi lze sekat trávu, zametat u obrubníků a manipulovat se sněhovou 
radlicí na chodnících. 

Po této prezentaci a po dalším dlouhém zvažování zastupitelstvo 
rozhodlo o nákupu malotraktoru od firmy Pekass z Uhříněvsi.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Důvodů bylo několik – především zajištění rychlé údržby a servisu 
v blízké Uhříněvsi. Tento traktůrek je rozměrově shodný s ostatními, ale 
je nejvýkonnější a nejtěžší. Je možné k němu dokupovat další příslušen-
ství jako příkopovou sekačku, podkopový bagr atd. Jelikož bude mít re-
gistrační značku, může s přívěsem na komunikace (např. svážet odpadky 
z autobusových zastávek). Jako jediný umožňuje tento traktor otočení 
sedačky a celého ovládání dozadu, takže obsluha má vždy dobrý výhled 
na nesené příslušenství. Proti nejlevnější nabídce je tento stroj s příslu-
šenstvím o polovinu dražší, ale přihlédli jsme i k podané žádosti o dotaci 
na stroj Kärcher. Kdyby dotace přece jen vyšla, při koupi malého levněj-
šího stroje bychom pak měli dva stroje stejné velikosti.  
  Zastupitelstvo rozhodlo o postupném nákupu příslušenství. Jako první 
bude pořízena radlice na sníh, sypač soli a přívěs. Brzy na jaře budeme 
pokračovat s nákupem zařízení na sekání trávy. Nová technika bude 



 11 

umístěna v Křečkárně. Věříme, že v druhé polovině října již traktůrek 
uvidíte v činnosti a že s prvním sněhem budeme všichni hodnotit výhod-
nost tohoto nákupu. 

Stanislav Veselý, místostarosta 
 

 
   Radlice na sníh umístěná na zadní straně 

 
 

ZPRÁVY ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Zápisy ze zasedání zastupitelstva obce v úplném znění naleznete na 
www.obec-cestlice.cz. 

 
 

Ze zasedání ZO Čestlice  
dne 27. 7. 2011 

 
Přítomni:  Petr Šachl, Stanislav Veselý, Božena Beranová, Ivana Nová-
ková, Bedřich Brtek, Jana Zemanová, Jan Šaššák (příchod v 18:35) 
Omluveni: Renata Hofmanová, Martin Diviš 
Zapisovatel: Hofmanová  
Ověřovatelé zápisu: Beranová, Veselý 
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Bod 1. Kontrola plnění usnesení minulého zasedání 
Bod 2. Finance a majetek  

� Zpráva o plnění rozpočtu za leden-červen 2011 – předkládá 
starosta p. Šachl, ZO vzalo na vědomí. 

� Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene s AZ Elek-
trostav, a.s. Bobnická 2020, 288 01 Nymburk, stavba Obchodní 
TS na pozemku obce p. č. 371/31 a 371/36 za úhradu 1576 Kč. 
Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 0.  

� Odstoupení od smlouvy s firmou CTS corp., s.r.o. (podání žá-
dosti o dotaci z fondu ŽP) – odloženo k dalšímu jednání 

� Informace o žádosti mikroregionu Ladův kraj o dotaci na projekt 
propagace turistických destinací. Hlasováno: pro 0, proti 7, zdr-
žel se 0. 

� Schválení finančního příspěvku na stanici pro ohrožená zvířata 
ve výši 5000 Kč. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

� Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2011 o stanovení míst-
ního koeficientu pro daň z nemovitosti. Hlasováno: pro 7, proti 
0, zdržel se 0.  

 
Bod 3. Stavební projekty  

� Půdní vestavba školy – schválení dodatku smlouvy č. 1 se spo-
lečností EDIKT v souladu se změnovým listem schváleným 
22.6.2011. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

� Půdní vestavba školy – schválení rekonstrukce toalet a stoupa-
ček firmou STAVCzech.s.r.o., Praha 10, Révová 1, ve výši 
396.041 Kč bez DPH. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

� Půdní vestavba školy – schválení dodávky sanitárních příček 
pro rekonstrukci toalet od fy CAFFI, Bratří Čapků 25, Praha 
10. ve výši 110.080 Kč bez DPH. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdr-
žel se 0. 

� Oprava značení přechodů pro chodce – výzva SÚS na obnovu 
značení přechodů. 

� Stavební záměry v obci – diskuze.  
� Přípojky pro obecní pozemek – informace starosty. 

 
Bod 4. Životní prostředí 

� Vypsání výběrového řízení na stavbu cyklostezka Říčanská – 
předběžný termín srpen.  
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� Žádost společnosti ORCO o změnu obecní vyhlášky č. 4/1999, 
která reguluje reklamu v komerční zóně. Hlasováno: pro 0, proti 
7, zdržel se 0.  

�  
Bod 5. Různé 

� Informace o předpokládané nedostatečné kapacitě základních 
škol na Říčansku s výhledem k roku 2017. 

� Návrh optimalizace VH I – diskuze. 
 

 
Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 24. 8. 2011 
 
Přítomni:  Petr Šachl, Stanislav Veselý, Božena Beranová, Ivana Nová-
ková, Bedřich Brtek, Jana Zemanová, Jan Šaššák  
Omluveni: Renata Hofmanová, Martin Diviš 
Zapisovatel: Šachl 
Ověřovatelé zápisu: Veselý, Šaššák 
          

 
Bod 1. Kontrola plnění usnesení minulého zasedání 

� Zpráva kontrolního výboru  o plnění úkolů za období leden-
červenec 2011 – předkládá pí. Nováková, ZO vzalo na vědomí. 

 
Bod 2. Finance a majetek  

� Zpráva o plnění rozpočtu za leden-červenec 2011 – předkládá 
starosta p. Šachl, ZO vzalo na vědomí. 

� Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene se společností 
ČEZ Distribuce, a.s. Teplická 874/8, Děčín IV, IČ. 24729035 na 
vedení VN na pozemcích p, č, 496/20, 496/21 a 496/23 za fi-
nanční náhradu 7800 Kč. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Schválení změny rozpočtu č. 2. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdr-
žel se 0. 

� Schválení finanční nabídky fy Hanzl na opravu přechodů pro 
chodce v obci. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� Schválení finanční nabídky restaurátorky pí. Duškové na restau-
rování křížku u Průhonic ve výši 38.800 Kč. Hlasováno: pro 7, 
proti 0, zdržel se 0.  
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� Schválení finančního návrhu na vybavení nových prostor školy 
nábytkem ve výši 200.000 Kč. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel 
se 0.  

� Vyhodnocení výběrového řízení na komunální stroj pro obec 
– ZO schvaluje další jednání o podmínkách zakoupení stroje 
s firmou PEKASS. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

� Stanovení úhrady na jednoho žáka ve výši 6500 Kč (ZŠ) a 
5500 Kč (MŠ). Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  

� Zrušení sociálního fondu a jeho vyrovnání. Hlasováno: pro 7, 
proti 0, zdržel se 0.  

 
Bod 3. Stavební projekty  

� Informace o postupu prací na dostavbě školy – předkládá staros-
ta p. Šachl, ZO vzalo na vědomí. 

 
Bod 4. Životní prostředí 

� Schválení nové obecní vyhlášky č. 2/2011, která zakazuje pro-
vozování hracích automatů na všech veřejně přístupných 
místech v obci. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  

� Schválení mandátní smlouvy se spol. Folbeset plus s.r.o. o koor-
dinaci získání dotace z environmentálního fondu MŽP. Hla-
sováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  

� Změna dopravního řešení v obci – diskuze. 
 
Bod 5. Různé 

� Informace o připravovaných podzimních akcích – předkládá pí 
Nováková za kulturní komisi, ZO vzalo na vědomí. 
 

CO SE V OBCI DĚJE 

 
Hurá do školky! 

 
A je po prázdninách! Ještě než děti ve školce přivítáme, 
připomeňme si konec školního roku, kdy jsme se my, 
paní učitelky, s dětmi rozloučily po indiánsku. Díky 
panu Švestkovi se děti setkaly s „opravdovými“ indiá-
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ny, kteří jim vyprávěli o životě v prérii. Děti pomáhaly při stavbě týpí, 
učily se jízdě na koni (v našem případě na poníkovi), střílely z luku a ze 

vzduchovky a za všechny zvládnuté dis-
ciplíny byly po zásluze odměněny. Rodi-
če připravili skvělé občerstvení – nechy-
běly koláčky a ovoce, ale i perník ve 
tvaru týpí s indiány od paní Ublové. My 
jsme pro rodiče na oplátku připravily le-
dovou Margaritu a pro děti stejně jako 
loni ledovou tříšť. Především jsme se 

však rozloučily s předškoláčky. Každý předškolák dostal indiánské jmé-
no vystihující jeho charakter a spoustu dárečků. 

S novým školním rokem ve školce přivítáme nové děti, a to nejen ty 
nejmenší, ale i předškolní. Na všechny děti čeká překvapení – zásluhou 
obce máme nejen nové venkovní rolety, ale především na zahradě děti 
najdou nové herní prvky: dřevěný domeček, skluzavku, tabuli na malo-
vání a pružinové houpačky. 

Přejeme si, aby se dětem, ale i jejich rodičům v naší školce líbilo. Vě-
říme, že nás čeká krásný hravý rok.  
                                                                                               paní učitelky 
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Proč jsme světili sochu sv. Václava  
na svátek sv. Prokopa 

 
Světit sochu sv. Václava 4. července, kdy má svátek sv. Prokop, není tak 
nepochopitelné v obci, jejíž farní kostel je sv. Prokopovi zasvěcen.  Proto 
jsme svátek našeho církevního patrona uctili znovuvysvěcením čerstvě 
restaurovaných soch nad návsí ─ sochy sv. Václava, která prošla kom-
pletní restaurací včetně soklu, a soch čtyř světců, kteří Václava obklopují 
(sv. Ludmila, sv. Anežka, sv. Vojtěch a sv. Prokop).  Zemští patroni vy-
řezaní ze dřeva původních starých lip dostali od svého autora p. Vostárka 
nejen nové podstavce (původní pařezové byly napadeny houbou), ale 
nově i symbolické barevné pojetí.    
 
 

Ohlédnutí za letošním Dobrobazarem  
 

V neděli 17. července se uzavřel další ročník Dobrobazaru, který už ne-
odmyslitelně patří k začátku léta v Čestlicích. Ten den předali organizá-
toři na farní zahradě symbolický šek vypsaný na částku 83.838 Kč – za 
občanské sdružení Cesta domů jej převzaly jeho ředitelka Martina Špin-
ková a Jindřiška Prokopová, vedoucí sociálních služeb Cesty domů. Při-
pomeňme si, že hospic Cesta domů, na jehož provoz jste díky Dobroba-
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zaru přispěli už podruhé, pečuje o umírající a jejich blízké na území 
hlavního města. 
 
Dobrobazar se konal jako vždy třetí červnovou neděli, která letos při-
padla na 19. června, a podpořily ho na dvě stovky návštěvníků. I přes 
proměnlivé počasí bylo u prodejních stánků rušno, zájem byl o polední 
dražbu i o lístky do tomboly. Návštěvníci využili bohaté nabídky občer-
stvení. stejně jako možnosti poslechu živé hudby (soubor Sax & Rhy-
thm, písničkář Caine, duo Pepek & Námořník) a rodiny s dětmi uvítaly 
dětský koutek vybavený letos kobercem položeným na trávě. Program 
dětského koutku je rok od roku pestřejší a letos se ho ujala učitelka prů-
honické základní školy Alena Mátlová.  

 

 
Je potěšující, že mezi návštěvníky Dobrobazaru se objevily nové tváře. 
Co organizátory mrzí je nerozvážnost některých dárců předmětů do pro-
deje. Kateřina Pisková, duše celé akce od jejích počátků, k tomu říká: 
„Chtěla bych apelovat na všechny budoucí dárce věcí do prodeje, aby 
zvážili, co nám přenechají. Opravdu si vážíme jejich štědrosti a nelze 
upřít, že se v tom ‚haraburdí‘ najdou opravdové poklady. Co jednomu 
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připadá zbytečné, to se jinému může hodit. Ale snad se shodneme na tom, 
že mixér s prasklou nádobou, proříznutý obraz, zničené knihy, nekom-
pletní a opravdu špinavé hračky, oprýskané talíře či plesnivé příbory se 
nebudou líbit nikomu. Už vloni nebylo jednoduché tenhle odpad 
z Dobrobazaru zlikvidovat, ale letos ho bylo opravdu kvantum. Jsme do-
opravdy vděční za každou věnovanou věc, která ještě dobře poslouží ně-
komu dalšímu. Bez velkorysosti vás dárců bychom se neobešli, ale je 
nám líto, když musíme část výtěžku vytřídit na kontejner jen proto, že ně-
kteří v podobné akci vidí příležitost, jak se lehko zbavit věcí, které nemů-
žou nebo nechtějí hodit do vlastní popelnice.“ 
 

Možná jste zaregistrovali změnu loga na plakátech 
k Dobrobazaru – organizátoři velice děkují akade-
mické malířce a ředitelce Cesty domů Martině Špin-
kové, která nám nové logo bez nároku na honorář 
vytvořila. Půvabná dětská kresbička, která se již pro 
mnohé stala symbolem čestlického Dobrobazaru 
(nakreslila ji tehdy 4,5letá Alžběta Káninská z Divi-

šova), byla na logo přece jen příliš složitá. Od letošního roku tedy 
k Dobrobazaru patří jednoduché a výstižné logo s okřídlenou hůlkou. 
 
Děkujeme všem dárcům, sponzorům a příznivcům Dobrobazaru 2011! 
Bližší informace k akci najdete na http://cestlice.farnost.cz. Pro další 
ročník je určeno datum 17. června 2012 a my se těšme, že se na něm 
všichni ve zdraví sejdeme. 

Renata Skalošová  

 
Koše s pytlíky  

na psí exkrementy 
 
Jistě jste si všimli, že má obec nové odpadkové 
koše s pytlíky na psí exkrementy. Košů je cel-
kem 10 a jsou rozmístěny tak, aby majitelé psa 
měli koš vždy v dosahu a pytlík s papírovou lo-
patičkou (mimochodem český patent, který 
svou jednoduchostí slaví velké úspěchy 
i v zahraničí) měli vždy při ruce. Instalace košů 
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je už na čistotě obce znát a od této chvíle je každé neuklizené hovínko 
nikoliv psí, ale páníčkovou ostudou! 

redakce 
 

 
Knihovna v Průhonicích  

to pěkně rozjíždí! 

 
V květnovém čísle Čestlického občasníku jste mohli najít pozvánku na 
slavnostní otevření nové knihovny v Průhonicích v undergroundu byto-
vého domu č. p. 412, jen pár kroků od průhonické základní školy smě-
rem k dálnici. To, že knihovna vznikla z vůle a energie nadšenců, je jas-
né každému, kdo do jejích prostor jednou vkročil. Knihovna má skvělé 
webové stránky www.knihovnapruhonice.cz, buduje úctyhodný knižní 
fond z darů, o něž naštěstí není nouze, a vykazuje tolik aktivit, že nezbý-
vá než smeknout. Jmenujme především filmový klub , který probíhá 
každý čtvrtek od 19.30 hod. a „je a bude vždy zdarma“ (od září ve skvělé 
dramaturgii p. Petra Jachnina) – a v programu budou skutečné filmové 
pecky! Dále je tu dětský koutek, klub deskových her, konají se literární 
večery, tematické diskuze – a od října se nabízí možnost otevření mno-
ha zájmových kroužků, vše podle zájmu návštěvníků. Počítat lze téměř 
jistě s kroužkem ruštiny a francouzštiny a s počítačovým kroužkem, ale 
pokud se na uvedených webových stránkách proklikáte k dotazníku, mů-
žete si zde přečíst, jaké další možnosti zájmových kroužků knihovna na-
bízí – a přihlásit se do nich! Registrační poplatek 100 Kč za osobu a 
půlrok je vpravdě symbolický. A pokud kdokoli z vás je sám ochoten 
vést nějaký kroužek nebo třeba prezentovat fotografie ze zajímavé cesty, 
zrealizovat příležitostnou vzdělávací akci – má v průhonické knihovně 
dveře dokořán otevřené! 

redakce 
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POZNAMENEJTE SI 

DO KALENDÁŘE 
 

 
Slavnostní otevření in-line dráhy 

 
Zveme všechny děti i dospělé – bruslaře na kolečkách, koloběžkáře, 
skejťáky, maminky s kočárky, ale samozřejmě i pěšáky – na slavnostní 
otevření nové čestlické in-line dráhy v sobotu 3. září v 15:00 hod. 
Dráha vnikla z  bývalé polní cesty Křeslická (od hřbitova k vysílači) a je 
dlouhá pěkných 500 m (okruh = 1 km). Všem, kdo se na libovolném ne-
motorovém pohybovadle či odrážedle zúčastní první okružní jízdy, se 
doporučuje vlastnit cokoli, co při jízdě vlaje (fáborky, praporky, šály, 
střapce, originální mávátka) – ať má naše spanilá jízda slavnostní grády! 
Není jisté, kolik se do akce stihne nainstalovat laviček, ale naštěstí od 
hřbitova není do hospůdky tak daleko… 
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Další podzimní akce  
 

 
VÍTÁME T Ě NA SVĚTĚ  
 
Od 1. 1. 2010 do dnešního dne se v Čestlicích narodi-
lo sedm nových občánků – a my jsme se rozhodli při-
vítat je v obci jak se sluší a patří. Chceme tak stejně 
jako v mnoha dalších obcích oprášit pěknou tradici a 
vyjádřit radost nad tím, že naše obec žije a že v ní zcela přirozeně nastu-
pují nové generace. Slavnostní přivítání nových občánků, jejichž rodiče 
přijmou naše pozvání, proběhne v sobotu 1. října v prostorách MŠ.  
 
 
 
DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ V ZŠ  
 
Nové učebny školy vybudované z půdních 
prostor a jejich vybavení si budete moci 
prohlédnout v sobotu 22. října od 9:00 do 
12:00 hod. Prohlídka nových tříd bude spojena  s výstavou – uvítáme 
laskavé zapůjčení jakýchkoli zajímavých historických dokumentů a fo-
tografií týkajících se školy (a Čestlic vůbec). Zapůjčením dokumentů si 
přivoláte vzpomínky na školní léta a máte možnost se o ně podělit 
s ostatními! (kontakt – viz OÚ nebo redakce in.cestlice@gmail.com). 
 
 
MINIBAZÁREK  

 
s dětským oblečením a všemožnými potřebami ko-
lem dětí chystáme na přelom října a listopadu v pro-
storách ZŠ. Zatím můžete zrevidovat šatníky svých 
dětí a buďte bez obav – do té doby vám určitě ještě 
z něčeho vyrostou!  
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V pořadí druhý charitativní koncert v pásmu ,,Písnička pro Olivovnu“ 

 
Vystoupí legenda trampské a swingové hudby 

Jitka Vrbová 
a 

Stanislav Chmelík 
 

 
 

11.9.2011 v 17.00 hod. 
Vstupné dobrovolné! 

 
Olivova dětská léčebna o.p.s 
Olivova 224, 251 01 Říčany 

www.olivovna.cz 
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AQUAAEROBIK   
v hotelu Floret v Průhonicích 

 
 
 
 
 
 
 
Aquaerobik  je  aerobik ve vodě. Tento druh cvičení je vhodný pro každý 
věk a pro každou fyzickou formu. Přijďte si cvičení vyzkoušet! Začíná-
me ve středu 14. 9. 2011 ve 20:00 hod. Permanentka na 5 lekcí stojí 
600 Kč a je přenosná, cena za jednotlivou hodinu (jako náhradník) je 
150 Kč. Nutná je rezervace – buď na tel. 777 135 959, nebo na aquilus-
plavanideti@centrum.cz. 
 

 
 

Fotbalová sezóna 
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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 
 

 

Herní automaty v obci nechceme 
 
Práce obecního zastupitelstva sestává z celé řady 
rozhodnutí, vyjádření k rozmanitým žádostem, 
vyřizování spousty papírů apod., které na rozdíl 
od realizovaných staveb či společenských akcí 
nejsou příliš vidět ─ jejich výsledkem je pouze 
dobré fungování obce. Kdo chce tuto práci za-

stupitelů sledovat podrobněji, má k tomu příležitost při veřejných zase-
dání a v zápisech ze zasedání. Přinejmenším obecní vyhlášky by však 
neměly ujít vaší pozornosti  ─ mezi ty nově přijaté patří obecně závazná 
vyhláška, která zakazuje provozování výherních hracích automatů 
na všech veřejně přístupných místech v obci. Věříme, že jsme touto 
vyhláškou vyjádřili většinový názor občanů Čestlic. 

redakce 

 
Možnost inzerce v Občasníku 

 
Pro občany Čestlic je inzerce zdarma, pro ostatní je inzerát na ½  strany 
za 250 Kč. Inzerci lze zasílat na e-mail redakce in.cestlice@gmail.com 
(stejně jako veškeré příspěvky a náměty do Občasníku),  platba se pro-
vádí na OÚ. Předpokládaný termín dalšího vydání je prosinec 2011.  
 
 
� Kontejnery na velkoobjemový odpad budou přistaveny v pátek 

16. září odpoledne na návsi vedle hřiště a v ulici Okružní na konci 
Slepé uličky, v sobotu 17. září proběhne výměna kontejnerů za nové a 
odvoz bude v pondělí 19. září ráno. Prosíme o pečlivé ukládání od-
padu tak, aby byly kontejnery maximálně využity. Důrazně žádáme, 
abyste nevhazovali jiný odpad než velkoobjemový!!! Kontejner na bi-
oodpad bude přistaven na přelomu října a listopadu! 

 
� Mobilní svoz nebezpečného odpadu proběhne v sobotu 17. září – ja-

ko obvykle na návsi v 10.00 a u hřbitova v 10.30 hod.  
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Důležitá telefonní čísla          
112 SOS                                                 1239               plyn 
150 hasiči                  267 750 027   voda 
155 záchranná služba                             840 850 860   závady elektřina 
158 policie                                              272 680 357   policie Čestlice 
156 městská policie                                272 680 968   hasiči Čestlice 
1180 informace tel. čísla                           323 637 197 pošta Dobřejovice 
 
Adresa obecního úřadu 
Pitkovická 17               administrativa – Ivana Lexová 
251 01 Čestlice                                           účetní – Jana Nováková 
 
Tel.: 272 680 707                                        e-mail: obec@cestlice-obec.cz 
Fax: 272 680 909                                        www.cestlice-obec.cz 

           datová schránka: rmtbzat 
 
Úřední hodiny:                   Obchod na návsi: 
Pondělí 8– 12 a 13–16            po—pá 7–11 a 18–19 
Středa  8 – 12 a 13–18                             sobota   8–10 
  zastupitelé  17–20   
ostatní dny po dohodě 
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